
Minnesanteckningar från styrelsemöte 2023 02 15.


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Victoria Skogh, Erik Westergren.


I föreningens kassa finns i dag 4652, 24 kr.


Årets sophämtning sker på tisdagar ojämna veckor med början den 23 maj. Sophämtningen 
upphör den 26 sep.


Information om insamling av matavfall i särskild tunna (brun) har kommit till vissa fastighetsägare. 
Anmälan till kommunen om vi vill utnyttja det, eller ha kvar det som det är nu, ska göras senast 15 
mars. Styrelsen ställde sig positiv till att utnyttja en brun tunna, men beslutade att avvakta några 
dagar för att se om fler fastighetsägare får kommunens information. 


Vi diskuterade hur det ska bli med vägkantslåtter i framtiden, med tanke på att de som vi har 
anlitat förmodligen kommer att avveckla sin verksamhet.


Nästa styrelsemöte beslutades till ons. den 15 mars.


/Antecknat av Erik W


